
Formandsberetning ved generalforsamling for Jacobsmindevej, 30. april 2009 
 
Vi er stadigvæk inde i en meget stabil periode. Igennem året 2008 er der ikke sket de store 
sager. 
 
1. Fortove og vedligehold. Snerydning klares nu af en privat entreprenør og ikke af 

kommunen. I år 2008 har der været lidt mere gang i frosten – i alt 29 
glatførebekæmpelser og 1 gang snerydning. Vores vejmand har også udført et flot 
arbejde og vejen er generelt i god stand. 

2. El ledninger er nu nedgravet. Vores luftledninger er nu nedgravet. Det betyder, at vejen 
ser endnu finere ud. De skader der skete under nedgravningen er også udbedret. Der var 
en smule panik i forbindelse med opstarten af dette, men det blev startet og afsluttet. Der 
blev også renset en kloak i forbindelse med byggeriet. Der mangler nu kun at blive malet 
skakterne på vores bump, så den sidste detalje bliver lukket. 

3. Salg af nummer 6. Vi byder velkommen til den nye familie på vejen. 

4. Sandkasse ved starten af vejen overfor nummer 1. Den er nu fjernet. 

5. Byggeplaner ved nummer 19. Vi havde jo til udtale i 2005, at der kunne bygges hos 
Wassard i nummer 19. Der er ikke sket noget i sagen, men måske er det i 2009 der 
kommer gang i den? 

6. Byggeri ved nummer 20. Byggeriet er i fuld gang, og vi ønsker held og lykke med 
færdiggørelsen. Det er vist lige oppe over. 

7. Byggeri ved nummer 21a. Omkring 1. Juni 2008 fik vi planer om ombygning af nummer 
21a til påtale. Vi fik ingen bemærkninger fra de omkringboende og havde ingen 
påtaleemner. 

8. Tilbygning ved nummer 16. Vi fik i april 2007 planer om tilbygning til nummer 16 til 
påtale i forhold til vejservitutterne. Der er så vidt vides endnu ikke sket noget, men vi 
ønsker held og lykke, når der bygges. 

9. Udstykning af nummer 18. Vi fik sidste sommer en henvendelse ang. påtale om 
udstykning. Vi havde ingenting at påtale – og afventer yderligere fremskridt i sagen.  

10. Tilbygning ved nummer 23. Vi fik i februar 2009 en henvendelse angående en 
tilbygning til nummer 23. Bestyrelsen fandt ikke grund til at rejse påtale. Byggeriet ser 
ikke ud til at være startet endnu. 

11. Opfølgning på opgaver til bestyrelsen fra sidste generalforsamling.  
a. Stejlepladsens venner: Bente fra #1 er indgået i dette samling – vi har ikke 

hørt noget siden sidste generalforsamling ang. Dette. 

b. Ukrudtsbrænder: Bestyrelsen har besluttet ikke at indkøbe en sådan. 

c. Privat vej: Der er ikke sket noget yderligere i sagen fra kommunens side. 

d. Perlegrus – efter nedgravning af luftledningerne: Der blev fordelt perlegrus ud 
i oktober, efter nedgravningen af luftledningerne. 

12. Arrangementer.  
a. Fastelavn – Ja, der blev heller ikke noget fastelavn i 2009,så nu har vi haft tre 

år, uden frysende unger i udklædning. 

b. Vejfest. Alle tiders fest igen i år – formanden vil gerne sige tak til Bodil og 
Claus, samt Helene og Henrik – totalt uovertruffen fest – bliver ikke bedre. 

 
Med venlig hilsen  



Formanden 


